
POSTPENSJOMSTENE I AGDER

ÅnsseRETNING 2oo4

Sryret legger med dette fram sin arsberetning for året 2004'

Styret har i 2004 bestått av:

Leder: Kjell Bakkemoen
Nestleder: Jens Petter Andersen
Kasserer: Anna Sundtjønn
Sekretær: Iørgen Sørensen

Styremedlem: Unni Larsen
Varamedlem: Wilhelm Wilheimsen

Martha Upsahl

Revisorer: Arnhild Johansen
Berit Lillebø

Valgkomite: Beint Bentsen
Bjørg Grisledal
Else A. Larsen

Turkomite: Jens Petter Andersen
Anna Sundtjønn
Øystein Sørensen

Wilhelm Wilhelmsen

Ved arsskiftet hadde avdelingen 228 medlemmer. 4 medlemmer er døde siden siste årsmøte.(

Frank Fredriksen, Kåre og Magnhild Hornnes, olav Kvavik).

Vi har ;aft Z1nye medleå^"i, zmedlemmer har meldt seg ut, og 4 medlemmer er strøket

på grunn av manglende betaling.

Vi har i 2004 hatt årsmøte og 5 styremøter.

Årsmøtet ble holdt 2.mars 2004 påPostterminalen i Sørlandsparken med 46 deltakere. Vi

mintes de medlemmer som u* gått bort med I minutts stillhet' Arne Ryen hadde denne

gangen frasagt seg gjenvalg. LJderen takket ham for innsatsen han hadde gjort med mange år

i styret.

I løpet av aret har det vært arrangert følgende turer:

26.maitur til Flekkerøya med sosialt samvær og rekebespisning med 33 deltakere'

27.maitur til Klaua med sosialt salnsvær og rekebespisning med 24 deltakere'

l0juni dagstur til Søgne med god deltakelse. Vi besøkte Søgne gamle kirke med omvising og

interessant orientering, bl.a. om Bjørnstjerne Bjørnsons tilknytning til stedet'-

Etter dette en 1,5 timlrs båttur i Søgnei skjærgård som ble avsluttet med en bedre middag' I



28.august - 2.september tur til Bornholm med 51 forventningsfulfe.postpensjonister og

ledsaiereiv.no.i. Delrakerne gav uttrykli for et dette val en vellykket tur med mange fine

opplevelser, og alle kom vel hjern.

Julemøtet ble også i ar holdt på Quality hoteil i Sørlandsparken med 86 deitakere med

velsmakende retter fra et bugnenåe julebord. Som kåsør hadde vi fått Ingrid Wisløff iæger

som holdt et interessant kå;ri med lema "vi seniorinnbyggere", som giorde stor lykke. I

iiit"gg var det hilsninger fra Postens kontaktsenter og Postkorn Det var underholdning med

*,nikk og sallg av Helle Kristine og Gisle'

g.desember ble det holdt julesammenkomst på Stoa posterminal med 30 deltakere som koste

seg med en god bevertning som ble spandert av Posten Distribusjon på Stoa. Et koselig

førjulstreffmed masse postprat og sanger'

Videre er det innført fasi trefffor posipensjonistene i Aust- oc Vest Agder slik:

Stoa postterminal siste torsdag i måneden kl' 1 130 og

Kongens senter i Kristiansand siste onsdag i måneden kl.1 100

Sammenliomstene har hatt goi oppslutning og slrles å være populært tiltak'

Representasjon:

Kjell Bakkemoen har deltatt på Lederkonferanse på Klekken

Kjell Bakkemoen og Aase Birgitte Wilhelmsen er avdelingens representanter i

representantskaPet i Postkom.

Tåm G Andersen er avdelingens replesentant i styret i Postkom Agder'

Vi takker Posien for god hjelp i året som er gårt, og for positiv holdning til awikling av møter

på Kontaktsenteret og Poslterminalen i Sørlandsparken og Stoa.

Når det gjelder økonomien viser vi til regnskap og forslag til budsjett'

Styret takiier for tilliten i året som er gått.

Anna Sundtjønn
Wilhelm Wilhelmsen

Kiell Bakkemoen
Unni Larsen
Martha Upsahl

Jens Petter Andersen
Jørgen Sørensen
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ÅnsnnnnrNrNc 2oo3

Styret legger med dette fram sin årsberetning for året 2003.

Styret har i 2003 bestått av:

Leder: Kjell Bakkemoen
Nestleder; Jens Petter Andersen
Kasserer: Anna Sundtjønn
Sekretær: Wilhelm Wilhelmsen
Styremedlem: Unni Larsen
Varamedlemmer:
Arne Ryen
Martha Upsahl

Revisorer:
Berit Lillebø
Arnhild.lohfir.o

Valgkomit6:
Fridtjof Pedersen
Asbjørn Furuholt
Torbjørg Saga

Turkomit6:
Anna Sundtjønn
Jens Petter Andersen
Wilhelm Wilhelmsen
Øystein Sørensen

Ved årsskiftet hadde avdelingen 217 medlemryrer. 5 medlemmer er døde siden siste
årsmøte (Mary Cecilie Nævestad, Jacob Forseth, Anton Sangesland, Josefine Homme og
Mary L. Schive). Vi har fktt 26 nye medlpmmer, 2 medlemmer har meldt seg ut, og 7 er
strøket på grunn av manglende betaling.P;"

Vi har i 2003 hatt 4 styremøter.

Årsmøtet ble holdt 21 februar på Postterminalen i Sørlandsparken med 47 deltakere.
Vi mintes dem som var gått bort. Bjørg Grisledal h.pdde denne gangen frasagt seg
gjenvalg. På årsmntet takket lederen henne for in4såtsen hun hadde giort giennom
iluog" ir i styret, og qverrakte henne blomster. åi



I løpet av året har vi arrangert tre turer:
Den 21.mai ble det arrangert dagstur til Knaben Gruver med 50 deltakere. Underveis
stoppet vi og hadde omvisning på Sjølingstad Uldvarefabrikk. Og så gikk turen til
Knaben gruver, hvor vi fikk omvisning og orientering om gruvedriften og dens historie.
På tilbaketuren var vi innom Fjotland kirke hvor vi fikk en orientering om kirkens
historie før vi inntok et godt måltid på Torvløbakkan gard.
Den 30.5 ble det arrangert tur til Flekkerøy med 35 deltakere.
I tiden 1.10 - 9.10 dro 36 forventningsfulle pensjonister og giester på utenlandstur.
Turen denne gang gikk via Danmark og Tyskland til Polen. Målet i Polen var bl.a.
Krakow med sine saltgruver og besøk i konsentrasjonsleirene.

Julemøtet ble også i år holdt på Quality Hotell med.77 deltagere.
Her kunne vi forsyne oss med velsmakende retter fra et bugnende julebord. Som kåsør
hadde vi fått Alf Helge Vige som også ga oss noen småstykker på piano og fløyte.

REPRESENTASJON:
Kjell Bakkemoen deltok på landsmøte på Gjøvik.
Tom G. Andersen er avdelingens representant i styret i Postkom.
Kjell Bakkemoen og Aase Birgitte Wilhelmsen er avdelingens represerttanter i
representantskapet i Postkom.

Vi takker for god hjelp fra personalet i Kristiansand og ved Postterminalen til skriving
og kopiering. Likeså takk til Posten for positiv holdning til å delta på våre møter og stille
møterom til disposisjon.

Når det gieffler ø*onomien, vises det til regnskap og forslag til budsjett.

Vi takker for tilliten i året som er gått.

Kjell Bakkemoen Wilhelm Wilhelmsgp
Jens Petter Andersen Unni Larsen
Anna Sundtjønn



Postpensj onistenes LanCsforbund
Avdeling Agder Arendal/Kristiansand 1 8.2.20 A 3

ÅnSSERETNING 2oo2
Sffret legger med dette fram sin årsberetning for 2A02.

Stwet har i 2002 bestått av:

T oÅo*. V;^11 D^1,1,jrg\lvi . i\i gil ii4Å-i\('iiiijuii

Nestleder: Jens Petfer Andersen
Kasser er: Arura S undijør-rrr
Sekretær: Wiihelm Wilhelmsen ,,

StSnemeciiem: Bjørg Grisieciai
Varamedlemmer: Martha Upsahl og, Arne Ryen

If--l -9-^-f -: fz^+ 1-^ÅÅ^ ^--J^!-'- ^--- ^1n 'v ec arssKirrer nadde avdeiingen 2 i 2 meciieinmer. 4 meciiemmer er døde i iøpet av året
( Syruøve Bakkevold, Vegusdal. Kåre Hogstad, Flekkeflord, Arne Walle, Arendal. ,

Amalie Re. pstad, Søgne,,og Håkon Fossdal, Fossdal ) ,

Den 4.februar i år døde Martha Ingebrehen, Kristiansand. Martha Ingebretsen har i mange år
vært aktiv i st"r'ret i avdelingen.
2 mediemmer har meldt seg ut og 6 er strøket på $unn av manglende betaling
Yi,b4r fitt7 nye medlemmer.

\ri har r 2A02hat 3 styremøter.
" :. .: - :- :- , ":., .: '

Årsmøfetb1eholdt21.2.2002påPostterminalenmed35med1emmet
Vi mintes dem som var gått borf siste året. , , .

Årsberetning og regnskap ble lest opp og godkjent.
Det foreslåtte buds;eff ble god.k;ent.

\ fol c-* no €al ^onrla -an"l+o+.Y 4r5Wi åø rpl6vuuv ivJwøL- :.,.-: : : :-

Leder Kjell Bakkemoen
Styrerredlefiurer:.r'eix PeiterAlderseri, Anna Suiiriijørui Wiiiieiin Wiiåeiinsen og Bjørg
Grisledal.
Varame<ilemmer:Martha Upsaiil og Arne Ryen.

Valgkomite: Frid{of Pedersen, Asbjørn Furuholt og Torbjørg Saga.

Revisorer: Berit Lillebø og Amhild Johansen.

I tillegg ble det r,algt en turkomite bestående av Anna Sundtjønr, Jens Petter Aadersen og
Wilheim Wilhelmsen.
I forbindelse med møtet spanderte Posten l'arrnrett på messa.

I Løpet av aret har vi arrangerf 3 turer:
27 - 30.mai arrangerfe vi tur til Skiphelle med 30 deltakere. Her overnattet vi 3 netter, og
foretok utflukter til Oslo (med Hoineenkollen og Bygdøy) cg til Drøbak med Cscaisboig.
Hjemveien gil* via Strømstad til Saadeford.



l2.junlble det arrangerttur til Flekkerøy'

Z2..augøstarrangerte vi dagstur tllLyngør. Her var påmeldingen så stor at vi måtte leie en

"dobbeltdekker" for å få med alle 62 deltageme.

Vi besøkte Holt kirke, og dro videre tilLyngør,hvor vi hadde en times båttur i skjærgården.

Lunqi inntok vr påLyngørPofien.

Julemøtet ble også i år holdt på Qualify Hotell med 75 deltagere

Her kunne vi foisyne oss fra en iekkert awettetog veismakende juiebufet'

Som kåsør hadde vi ffitt sognepresten i Tveit, Arve Nilsen til å kåsere over emnet
.Juletradisjonef". Det var n >-* og pianomusikk av Helle Knstine og Gis1e.

Representasjon.
Jens Petter Andersen deltok på lederkonferanse på Gjøvik 27 28 mai.

Tom G. Andersea er avdeiingens representant i st5net i Postkorn.

Kjell Bakkemoen og Aase Birgitte Wilhelmsen er avdelingens representanter i
representantskapet i Postkom

Vi takker for hjelp av personalet på postkontoret i Kristiansand til slriving og kopiering.'.

Likeså tåkk til posten icr positiv 
-holdning tI e deltapå våre møter og"stille møterom til

disposisjon

Når det gjelder økonomierE henvises det til regnskapet

Vi tekker for tilliten i året som er gå$t.

Kjell Bakkemoen
Jens Petter Andersen
Anna

Sundtjønn

WilheLn Wilheimsen
BjørgGrisledal



Postpensjonistenes Landsforbund

Avdeling Agder

Årsberetning for 2001

Styret har bestått av følgende:

Leder: Kjell Bakkemoen :

Nestleder: Jens Petter Andersen

Kasserer. Anna SundtjØnn

Sekretær: Martha UPsahl

Styremedlem: BjØrg Grisledal

Vararepresentant: Wilhelm Wilhelmsen og Arne Ryen

Vi har i 2001 hatt 4 styremøter + et forkortet etter julemøtet. Første samling i 2001var årsmøte|22.2. og ble

holdt på Postterminalen - 45 deltok. Vi mintes de som var gått bort i løpet av året. Anna SundtjØnn refererte

regnskapet som var revidert og godtatt. Martha Upsahl leste årsrapporten. Postmester Sevland om mye av det

nye - bl.a. nedleggelse av mange postkontor og over til Post i butikk. Mangt er uforståelig for oss

postpensjonister. Ved valget ble alle gjenvalgt.

Postmester Sevland hadde også i år ordnet med god bespisning, lapskaus, kaffe og bløtkake

Turene har vært en 4 dagers tur til Tyskland og 2 dagsturer:

1L.maigikk turen via Danmark tiltyskland, men bare med 23 deltakere. Første overnatting i Wismar.

Omvisning med guide neste dag med mye å se. Onsdag gikk turen til L0beck. Her var det også omvisning og

vandretur i gamlebyen m/guide. Torsdag hjemreise - ankomst Kristiansand etter 4 dager vellykket tur.

4.juni dagstur. Denne gang til posthytta på Flekkerøya. Som tidligere på Gåseholmen også her ble det servert

reker og loff til hyggelig samvaer.

16.august dagstur til Korshamn /Sælør. Første stopp på denne turen var Vigeland. Her besøkte vi Galleri Gustav

Vigeland. Og her merket vi oss at G.V. hadde drevet med mye annet enn de store statuene han er mest kjent

for. Vi fikk også med oss Vigeland museum med alt de hadde samlet. Mye rart og interessant. Etter

formiddagsmat som BjØrg og Hans Grisledal hadde sørget for, gikk turen videre giennom Lyngdal til Korshamn

som er Norges sydligste fiskevaer. Den store Nord-Europeiske Handelsruta gikk rett forbi stuedøra her i mange

århundre. For å komme til sagaøya Sælør, måtte vi LA-L2 minutter i båt. Her har mange konger ligget med skip

og folk i gammel tid. Den første vi kjenner til er Olav Haraldson som overvintret her i 1028. Kong Olav besøkte

også øya. Både i Korshamn og på Sælør ble vi guidet av lokalkjendte Elin Salvesen. Styrtregn bragte oss inn i

Mågebua med sine fine maritime souvereniteter og rare ting.

Tilbake på fastlandet igjen gikk turen til Spangereid. Vi spiste deilig lakserniddag på Spangereid gjestehus- Litt

historikk fikk vi med oss fra distriktet ved tidligere poststyrer Anna Reme Lien. En flott tur.

Julebord ble også i år holdt på Quality Hotel. Det var denne gangen overveldende deltakelse - hele 92

personer, Et overdådig koldtbord og flere varme retter samt dessert og kaffe ble satt pris på. Sonja Pedersen

var som alltid villig til å spille til våre julesanger og hun ga også et par solonummer. Som kåsør hadde vi fått Ø.

Laundal. Tema var fra barndom til pensjonsalder. Han høstet stor applaus og fikk fortjent blomster, likedan

blomster til Sonja Pedersen og til turgeneral Anna SundtjØnn.

Vi takker for hjelp på tidl. forværelset til kopiering etc. Likeså takker vi Posten for positiv holdning til å delta på

våre møter. Når det gjelder økonomien viser vi til regnskapet.

Vi takker for tilliten i året som er gått.

KjellBakkemoen

Bjørg Grisledal

Jens Petter Andersen

Martha Upsahl

Anna Sundtjønn



Po stp ensj onistenes tandsforbund
Avdeling Agder

ÅnsnrnprNrNc 2ooo

Kristiansan d 25 .1 .2001

Styret har i 2000 bestått av følgende:

Leder Kjell Bakkemoen
Nestleder Jens Petter Andersen
Kasserer Anna Sundtjønn
Sekretær Martha Upsahl
Styremedlem Bjør g Grisledal
Varamenn Wilhelm Wilhelmsen og Arne Ryen

Ved årsskiftet hadde foreningen 212 medlemmer, en økningpå 17 . På samme tid var
det en avgangph 17 utmeldte, 18 strøket (ikke betalt), 10 døde (Turid Åsheim,
Selåsvatn, Arthur Sørensen, Mandal, Esther Bakken, Brennåsen, Albert Davidsen,
Kristiansand, Ingrid Fischer, Grimstad, Johs. Reisvold, Kristiansand, Kristian
Johansen, Kristiansand, Tordis Andreassen, Borhaug, Birger Hoff, Brennåsen, og
Odny Tingvold, Arendal). Vi har siden forrige årsmøte hatt 5 styremøter samt en del
konferanse over telefon angående turer og lignende.

Første samling i år 2000 var årsmøtet som ble holdt på Postterminalen 24. februar.
Der fikk vi etterpå servert en gryterett, kaffe og bløtkake, ordnet av Olav Sevland.

Etter årsmøtet har vi hatt 3 turer. Den første gikk i Telemark 23 - 26 mai, 33

deltakere, 3 overnattinger. Vi hadde først ett stopp i Kragerø med sightseeing i
skjærgården + litt rusletur i sentrumsgatene.. Videre hadde vt 2 overnattinger i
Skien, på Rica Ibsen Hotel. Herfra hadde vi en tur til Porsgrunn Porselensfabrikk
med omvisning med guide. Veldig artig. Og vi hadde en opplevelsesrik tur med
bussen vår opp til Lunde hvor vi entret "Victoria" til en tur gjennom slusene i kanalen
med lunsj ombord. 3. dagen kjørte bussen videre til Rjukandistriktet. På veien hadde

vi et stopp ved Heddal Stavkirke og et veldig flott og interessant museum like ved.

Ved Vemork hadde vi filmfremvisning av en del av tungtvannsfilmen og omvisning
på Arbeidermuseet.

Etterpå gikk turen oppover i fiellet til Turistforeningens eldste hytte "Krokan" hvor vi
hadde lunsj. Sydover igjen gjennom skogsbygdene var en fin tur. Vi endte på Str.antr.!lhr-o..," ,t_.

Hotell i Vrådal til middag og ovematting. Neste dag ble kursen satt til Åmti. pa

veien hadde vi stopp på Astri Søftestads sølvsmie og ved Øy Gallerr. En flott tur, og
været var det beste.

816 var det lagt opp til en kort Y' dagsttn til Gåseholmen, servering av reker og loff
som i fior. Skyss med båter ved Helge Johansen og Rolf Andreassen, 28 deltakere.

2418 var det dagstur til Nes Verk, 41 deltakere. Først var vi innom Fjære kirke og
Døns€ss3o€n. Nes Verk er Aust Agders tusenårssted. Etter Nes kjørte vi inn i landet,

i i /?llwt /,t+'tzi



\

over Vegårshei, Gjerstad og til middag på Brokelandsheia. En fin tur, men dessverre
en del regn.

Vi har også hatt uformelle møter første torsdag i måneden på kantina i Markensgate
19.

9lIZhadde vi vårt tradisjonelle julebord på Quality Hotell, med fin underholdning,
73 deltakere.

De ansatte på forværelset har, som tidligere 2r,vært oss til stor hjelp med skriving,
kopiering og lignende.

Vi takker Postens ledelse for positiv holdning når vi spør dem om å delta på våre
møtet.

Når det gf elder økonomien vises til regnskapet.

Vi takker for tilliten i året som er gått.

Kjell Bakkemoen Jens Petter Andersen
Bjørg Grisledal

Martha Upsahl Anna Sundtjønn


